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Federacja Rosyjska
MOSFILM

Szanowni Państwo, 
Przede wszystkim chciałbym podziękować za możliwość uczestniczenia 
w Festiwalu Rosyjskich Filmów „Sputnik nad Polską”. Niewątpliwie wkład fe-
stiwalu w umocnieniu stosunków kulturowych między naszymi krajami jest 
nieoceniony i pozwala polskim widzom poznać rosyjskie kino. W Rosji kino 
polskie jest dobrze znane i lubiane i polskie filmy zawsze były ogromnie 
popularne wśród rosyjskiej widowni. Jest mi również niezwykle miło, że tu 
w Polsce filmy rosyjskie spotykają się z tak dużym zainteresowaniem. Je-
stem bardzo zadowolony, że „Sputnik” z każdym rokiem przyciąga coraz 
więcej zwolenników i miłośników kina. Organizatorzy zatroszczyli się o to, 
aby przedstawić widzom tematyczne i gatunkowe bogactwo kina rosyj-
skiego. Oprócz tego chciałbym podziękować za przyjęcie filmu „Biały 
tygrys” do sekcji konkursowej festiwalu. Zaprezentowanie mojego nowe-
go filmu Polakom będzie dla mnie dużym zaszczytem. Mam nadzieję, że 
nasza współpraca w przyszłości będzie równie owocna. 

Wszystkim uczestnikom festiwalu życzę udanych pokazów, a widzom nie-
zapomnianych wrażeń po spotkaniu z rosyjskim kinem.

Karen Szachnazarow
Dyrektor generalny Koncernu „Mosfilm”

Российская Федерация 

МОСФИЛЬМ 

Уважаемые Дамы и Господа,

Прежде всего, хотел бы поблагодарить Вас за приглашение 

принять участие в Фестивле российских фильмов «Спутник над 

Польшей», который, несомненно, вносит значимый вклад в укре-

пление культурных отношений между народами наших стран и 

позволяет польским зрителям знакомиться с российским кино. 

В России хорошо знают и любят польское кино, и польский ки-

нематограф во все годы пользовался огромной популярностью 

у российских зрителей. Мне также очень приятно, что здесь в 

Польше российские фильмы встречают такой же теплый отклик 

у польских зрителей. Очень рад, что «Спутник» с каждым годом 

привлекает все больше поклонников и любителей киноисску-

ства. Организаторы позаботились о том, чтобы продемонстриро-

вать зрителям тематическое и жанровое богатство российского 

кино. Кроме того я хотел бы Вас поблагодарить за приглашение 

фильма «Белый Тигр» принять учатие в конкурсной програм-

ме фестиваля. Для меня будет честью представить мой новый 

фильм польским зрителям.

Надеюсь, что наше сотрудничество будет таким же успешным и 

плодотворным и в дальнейшем. Всем участникам Фестиваля же-

лаю успешных показов, а зрителям – незабываемых впечатлений 

от встречи с российским кино.

Карен Шахназаров

Генеральный директор Киноконцерна «Мосфильм»


